
Životopis 

Osobní údaje 

Jméno a příjmení:   Savina Finardi 
Datum narození:   12. 4. 1984 
Místo narození:   Brno 
Bydliště: Praha 5, Smíchov 
E-mail:     savina.finardi@vse.cz 

Vzdělání  

10/2008 – 09/2013 Vysoká škola ekonomická 
v Praze, Fakulta financí a 
účetnictví, doktorský studijní 
obor Finance 

09/2006 – 05/2008 Akademie Sting, navazující 
magisterský studijní program, 
obor Podniková ekonomika a 
management, studijní 
zaměření – zdaňování, 
absolvovala s vyznamenáním 

09/2003 – 05/2006 Akademie Sting, bakalářský studijní program, obor 
Zdaňování, absolvovala s vyznamenáním 

Současné aktivity 

05/2021-05/2024 předsedkyně AS FFÚ VŠE 
09/2022 – dosud členka Zastupitelstva Prahy 5 

Pedagogická činnost 

11/2013 – dosud  odborná asistentka na katedře veřejných financí FFÚ VŠE 
02/2009 – dosud  externí vyučující na Unicorn University (dříve Unicorn 

College) 
10/2018 – 12/2022  externí vyučující na Fakultě informačních technologií, 

České vysoké učení technické v Praze 

Výuka 

https://insis.vse.cz/auth/lide/clovek.pl?id=59572;zalozka=3 

Publikační činnost 

https://eso.vse.cz/~sklenak/pcvse/pcvse-search.php?au=Finardi,%20Savina 

Jazykové znalosti 

Angličtina aktivně 

https://insis.vse.cz/auth/lide/clovek.pl?id=59572;zalozka=3
https://eso.vse.cz/~sklenak/pcvse/pcvse-search.php?au=Finardi,%20Savina


Zájmy 

Ráda sportuji, když to jde – hlavně volejbal. Pasivně sleduji řadu sportů (zejména hokej, 
baseball, americký fotbal, fotbal a rugby), ráda chodím na koncerty a poslouchám muziku. 
Když čtu, tak literaturu faktu. Mám moc ráda zvířata, sama mám tři kočky (Dášenku, Anežku a 
Mikeše).  

Proč kandiduji do AS FFÚ 

Ráda bych obhájila členství v AS FFÚ VŠE ve druhém funkčním období v řadě. Postupně jsem 
ukončila či omezila své pedagogické aktivity na jiných školách, abych se mohla věnovat své 
práci na FFÚ. Od září 2022 působím v místním zastupitelstvu Prahy 5 jako neuvolněná 
zastupitelka, což považuji za přínosnou životní zkušenost. Politika mě vždy zajímala a byla 
nedílnou součástí mého života už od 18 let. V AS FFÚ razím spíše konzervativní přístup, 
nepodléhám všem moderním trendům. Moje práce na FFÚ na katedře veřejných financí je 
zároveň mým velkým koníčkem, ráda učím a potkávám se s lidmi napříč naší fakultou. FFÚ 
považuji za prestižní ekonomickou fakultu a jsem připravena věcně a seriózně pomáhat jejímu 
rozvoji v rámci AS FFÚ.  


